
 

 

 

Zápis ze zasedání AS HF JAMU ze dne 13. 11. 2020 

 

Přítomni (9): prof. Jan Jiraský (předseda), doc. Roman Novozámský (místopředseda), prof. Miloslav 

Jelínek, doc. Lucie Pešl Šilerová, Ph. D., MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Helena Weiser, 

MgA. Dominik Gál, BcA. Martin Nosek, BcA. Filip Urban 

 Hosté: prof. MgA. Jindřich Petráš, prof. Barbara Maria Willi, Ph.D. 

Předseda prof. Jiraský přivítal přítomné, konstatoval, že zasedání senátu bylo svoláno v souladu 

s jednacím řádem a uznal senát usnášeníschopným. 

 

Program zasedání: 

1) Projednání záměru nastupující děkanky jmenovat nebo odvolat proděkany  

2) Inovace jednacího řádu a volebního řádu AS HF JAMU 

3) Různé 

 

1. Projednání návrhu děkanky prof. Willi na personální obsazení míst proděkanů. Prof. Willi se 
ujala slova a představila návrh týmu proděkanů ve složení: 

• doc. MgA. Jana Goliášová, proděkanka pro věci studijní a pedagogické 
• PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., proděkan pro vědu, výzkum a strategie 
• prof. MgA. Jindřich Petráš, proděkan pro uměleckou činnost a pro spolupráci s jinými 

stupni vzdělávání 
Předseda požádal o upřesnění vzhledem k činnosti všech dosavadních proděkanů končení činnosti 

proděkanů. Prof. Willi sdělila, že ostatním vyprší smlouva s koncem jejich funkčního období. V rámci 

projektů však hodlá prof. Willi zapojit do spolupráce další osoby. Předseda poděkoval prof. Willi a 

shrnul její návrh – rozeslal on-line senátorům jak přesný návrh personálního obsazení. Otevřel 

rozpravu k návrhu. Vzhledem k absenci jiných návrhů přednesl svůj návrh usnesení, o němž může 

senát diskutovat a případně hlasovat:  AS HF JAMU souhlasí s předloženým záměrem nastupující 

děkanky prof. Willi jmenovat proděkany ve složení: doc. MgA. Jana Goliášová, proděkanka pro věci 

studijní a pedagogické; PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., proděkan pro vědu, výzkum a strategie; 

prof. MgA. Jindřich Petráš, proděkan pro uměleckou činnost a pro spolupráci s jinými stupni 

vzdělávání. 

K návrhu usnesení nikdo nevznesl pozměňovací ani upřesňující návrh, předseda otevřel e-volbu v IS 

JAMU a podrobně osvětlil jak předmět hlasování, tak mechanismus tajného e-hlasování. Senát 

hlasoval, předseda hlasování elektronicky uzavřel a přednesl všem viditelný výsledek hlasování: 



 

 

 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

Návrh byl jednomyslně schválen. 

 

Prof. Jiraský poděkoval prof. Willi a popřál jí hodně zdaru v práci děkanky. 

 

 

2. Předseda představil návrh na úpravu jednacího řádu AS HF JAMU, který by reagoval na 
současnou pandemickou situaci a nutnost pořádat zasedání distančně. 

Senátoři diskutovali o této problematice, MgA. Weiser vznesla dotaz na kombinovanou účast při 

senátních zasedáních, prezenční a distanční. 

Předseda poděkoval za aktivní diskusi a poprosil senátory o formulaci svých podnětů do příštího 

zasedání. 

 

3. Místopředseda doc. Novozámský nabídl pomoc při vyvěšování veškerých materiálů v IS 
JAMU, což předseda s díky přivítal. 

 

Děkan prof. Petráš, jehož druhé funkční období právě končí, poděkoval akademickému senátu za 

spolupráci. Předseda díky opětoval s odkazem na poděkování v rámci zasedání 23. 10. 2020.   

 

Předseda poděkoval všem senátorům a hostům a ukončil zasedání. 

 

 

 

 

V Brně dne 21. 11. 2020 

zapsal: doc. Roman Novozámský    verifikoval: prof. Jan Jiraský 

  


	 PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., proděkan pro vědu, výzkum a strategie

